
LS,

U schrijft bij de indieningsmogelijkheden voor een reactie op deze 26GHz consultatie:
     Doelgroepen die door de regeling worden geraakt
     Aanbieders van mobiele communicatienetwerken en -diensten en andere (telecom)bedrijven.

Dat vindt ik meer dan opmerkelijk en onacceptabel. Deze draadloze frequenties raken burgers meer 
dan bedrijven en het is schandalig dat u anderen dan (telecom)bedrijven bij voorbaat uitsluit als 
groepen die hierdoor worden geraakt.

Als arts zie ik regelmatig personen die last hebben van de huidige 2G, 3G, 4G en het is meer dan 
aannemelijk dat ook personen last zullen hebben van 5G. De klachten, het leed en de beperkingen 
die die mensen hiervan in hun dagelijks leven ervaren zijn ernstig en zeer belemmerend.
Ik vindt het een slechte zaak dat de inbreng van artsen en mensen met klachten niet gewaardeerd 
wordt of wellicht op voorhand volledig genegeerd zal worden.

Nederlandse artsen uiten zich zelden op youtube en ik heb zelf ook geen youtube account, maar 
hierbij een filmpje van een Nederlandse Oncoloog Dr. van Tilburg  https://youtu.be/7x7qXthpU6E
Zo zijn er meer Nederlandse artsen die zich uitspreken over dit thema draadloze straling.
De WHO heeft deze straling als klasse 2B kankerverwekkend ingedeeld. Onder vermelding dat 
geen veilige straling-limiet bestaat en Elektrosensitiviteit ontstaat beneden de stralingslimieten.
Honderden wetenschappers waarschuwen voor deze draadloze technologie en zetten hun reputatie 
daarvoor in de waagschaal.
Dertig wetenschappers hebben het initiatief genomen medische onderzoeken van universiteiten die 
aan de hoogste kwaliteitscriteria voldoen op een rij te zetten en concludeerden dat deze straling 
uiterst gevaarlijk is bij doses beneden de stralingslimieten www.bioinitiative.org
Het internationaal meest toonaangevende medische blad The Lancet schreef recent dat deze straling 
uiterst ernstige gevolgen heeft en overheden daar iets tegen moeten doen.
Op medische congressen wordt geconstateerd dat de huidige straling van zendmasten nu al 
desastreuze gezondheidseffecten heeft.
Onze regering heeft in 2019 jaar richting Tweede Kamer aangegeven dat Elektrosensiteiviteit 
bestaat, zeer ernstig is en de kwaliteit van leven ernstig kan beïnvloeden.

Het is onacceptabel dat een bureau dat opgericht is onder het ministerie van economische zaken (die 
over de centjes gaan en niet over gezondheid) met als enig doel om de opbrengst van de frequentie 
veilingen te maximaliseren over dit onderwerp gaat. 
Waar is het ministerie van Volksgezondheid?
Waar is de voedsel en waren autoriteit die altijd producten test?
Waar is de test die ieder product of medicijn moet ondergaan voordat die aan de hele bevolking 
toegediend mag worden.

Ieder vaccin, medicijn, E-nummer, ook al lijkt het volledig op een andere en is het een vrije keuze 
om die te gebruiken, moet iedere keer opnieuw uitgebreid en langdurig getest worden op mogelijke 
gezondheidseffecten. Het is onbegrijpelijk dat de overheid toegeeft dat men op geen enkele wijze 
aannemelijk kan maken, laat staan kan aantonen, dat deze 5G frequentie onschadelijk is en 
desondanks iedereen hiermee bestraald mag gaan worden, zelfs tegen zijn wil. En dan zien we nog 
even af van Huawei-spionage-vraagstukken, milieu en andere bijkomende ondoordachte zaken.

Als u dit doet zullen op zijn minst afschermingsmaatregelen die mensen willen toepassen vergoed 
volledig moeten worden. Volgens het principe de vervuiler betaalt.

Op uw vraag of deze frequentie nu geveild kan gaan worden is het antwoord eenduidig NEE.

Op eerdere consultaties heeft u geen reactie gegeven en is door de Regering ten onrechte medege-
deeld dat de consultaties meegenomen zijn in een brief aan de kamer. Ook dit keer verzoek ik u om 
een inhoudelijke reactie op mijn zienswijze voor deze consultatie. Als u geen antwoord heeft op 
mijn opmerkingen/vragen is dat geen reden om geen reactie te sturen maar uw beleid aan te passen.
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